
 

 

 

 

RONDVRAAG          6 februari 2018  

Onderwerp: Status breedbandverbinding “snel internet” 
 

Geacht College, 

In onze raadsvergadering op 31 oktober 2017 was bij agendapunt 8 “voorstel bekrachtiging 

vernieuwde bestuursopdracht Glasvezel” één van onderliggende raadstukken een brief van 

Westerveld op Glas (WOG) aan het College, d.d.10 oktober 2017,  waarin zij erkennen dat 

ondanks alle inspanningen er nog geen succesvolle start is gemaakt met de aanleg van het 

glasvezel-netwerk. Gesprekken tussen WOG en Rendo zijn positief verlopen en men wil niet 

langer achterom kijken. Een intentieverklaring voor samenwerking is hierbij uitgesproken.  

Wethouder Smidt heeft enige tijd later in de commissievergadering Fysiek Domein van 4 

december 2017 de commissie mondeling geïnformeerd over het bericht dat WOG alsnog 

zelfstandig door gaat met planontwikkeling. De wethouder informeerde dat hij WOG had 

uitgenodigd voor een gesprek. 

Enerzijds hebben wij inmiddels via de nieuwsbrief van WOG vernomen dat zij opnieuw een 

eigen plan nagenoeg financieel rond zouden hebben. Anderzijds horen wij in het veld 

uitspraken dat een daadwerkelijke start zo nog maar 2 jaar kan duren; dit duurt de CDA 

fractie te lang.   

Het CDA komt tot de volgende rondvragen: 

• Heeft de wethouder een gesprek gehad met WOG en met RENDO? 

• Wat is de status en verwachting van hun beide plannen in de ogen van 

initiatiefnemers en van College? 

• Zijn er nog obstakels te overwinnen? 

• Is het College bereidt een beslissing te forceren zodat één van beide initiatiefnemers 

daadwerkelijk kan gaan beginnen met de uitrol van een netwerk? 

• Tenslotte: Wanneer starten de werkzaamheden ? 

 
Namens de fractie van CDA-Westerveld en VVD, 
 

 

Gerjo Ballast 

 


